
Saksprotokoll i 13.02.2020 - hovudutval for samferdsel og mobilitet 

Hanne Eva Husebø Kristensen (H) sette på vegner av H og Frp fram slikt forslag: 

«Nytt punkt:  

Fylkesutvalet i Vestland gjer tilslutnad til å greie ut å ikkje innføre bom på sideveger for 
E39 Svegatjørn-Rådal.» 

Frank Willy Djuvik (Frp) sette fram slikt forslag: 

«Nytt punkt: 

Fylkesutvalet i Vestland gjer tilslutnad til å greie ut å ikkje innføre bom på sidevegar for 555 
Sotrasambandet.» 

Avrøysting 

Det var 13 medlemer til stades. 
Kristensen sitt forslag fekk 4 røyster (H, Frp og FNB) og fall. 
Djuvik sitt forslag fekk 2 røyster (Frp og FNB) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 4 røyster (H, Frp og 
FNB). 
 
Innstilling til fylkesutvalet 

1. Fylkesutvalet i Vestland fylkeskommune viser til uttale frå fylkesutvalet i Hordaland i 
september 2019 om bom på sideveg. Etter fylkesutvalet si meining viser Statens Vegvesen si 
utgreiing at det vil gje store negative samfunnsøkonomiske konsekvensar ved å ikkje etablere 
bom på sidevegane for desse sambanda. Fylkesutvalet i Vestland stadfester difor tidlegare 
vedtak i Hordaland fylkeskommune den 19. september 2019 om bom på sideveg, og vil ikkje 
gje tilslutnad til å greie ut å ikkje innføre bom på sideveg for rv. 555 Sotrasambandet og E39 
Svegatjørn - Rådal. 


